

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311
CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2017 3

下旬刊（总第 449 期 / 第 36 卷）

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会

中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊

中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

价值工程

价值工程

二〇一七年三月下旬刊

ISSN 1006-4311



09>

9 771006 431068

万方数据

价值工程

目 录

2017年3月下旬刊(总第449期/第36卷)
1982年创刊 2017年3月28日出版

中国商界文联 会刊
中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会
封面刊名题字:袁宝华

主管单位:
河北省科学技术协会
主办单位:
河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:郜明信
总 编:高志彪
总 编 室:师瑞
电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞
刘英禄
电 话:0311-83020178
0311-83036626
传 真:0311-87024742
投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com
责任编辑:高生明
封面设计:王金军
版面设计:韩宇红

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N
国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311
国内邮发代号:18-2
国内订阅:全国各地邮局
国内发行:河北省报刊发行局
国外发行:中国国际图书贸易总公司
广告经营许可证:(石市)1301024D00032
印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社
社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼A501室
邮 编:050091
国内定价:30.00元人民币
海外定价:30.00美元

* 价值管理 *

- 云南特色民族文化在“一带一路”战略中的作用研究 黄稳书(1)
自然通货膨胀率的形成机理与实证分析 刘辉(5)
乡村运营理念下的乡村发展模式构建探索 唐钰汗(9)
我国大型建筑企业集团经营管控模式现状及对策研究 林容等(12)
基于SWOT模型的江苏省新能源汽车市场推广策略研究
..... 李阳等(14)
安徽省营改增相关问题的探讨 杨大威(17)
商业银行固定资产绩效审计思路探讨 李硕等(19)
“6T”实务管理在高校餐饮现场管理中的应用 张志新等(21)
浅谈跨既有铁路架梁安全管理 梁忠(24)
市政道路工程试验检测的成本控制 李欣怡(26)
西部边疆省城市“1+1+1”分级诊疗模式实施状况调查分析
..... 张良泉等(28)
BT项目投资建设方风险识别及防范措施探讨 刘丹(31)
地铁项目二次经营案例分析 奚正平(33)
基于收益法的万科集团企业价值评估研究 赵霞等(35)
电子制造业中基于工作特征的人因失误识别研究
..... 赵凤娜等(38)
兴文县水产业发展情况的调查与思考 翟晓敏(40)
建设企业PMO经理的基本技能评价指标模型研究 苏霖等(42)
国际粮情新变化及我国的应对之策 陈会玲等(44)
新线电气化铁路平推检查验收重点检查项目探讨 文涛(47)
“互联网+医疗”中信息安全的探讨 李璐等(49)
高铁对贵阳市经济发展影响的测度分析 肖远飞等(51)
国内房地产投资信托基金(REITs)的发行模式及困境探析 史馥(53)
企业应用 workflow 技术分类及选择标准研究 上官琳琳等(56)
PPP项目收益分配修正区间Shapley值方法 王平(59)
天津东疆自贸港区跨境电商盈利模式研究 南薇等(61)
绿色交通理念下的交通运输规划研究 钱俊杰(64)
基于AHP的绿色建筑技术评价分析 侯文丽(66)

* 价值链·供应链 *

- 面向电力行业的智能化综合管控系统建设研究 王祯倩(69)
我国保税区跨境电商进口模式探析 李翠等(73)
基于云收录的广播融媒生产业务系统建设初探 韩非(76)
基于博弈论在需求和产量不确定下的三级供应链协调研究
..... 周荣虎(79)
基于开源技术的数字县级地理信息公共服务平台构建 方丹等(84)
供应链管理中信息共享与安全问题的研究 姚伟(86)
基于DDC控制的智能楼宇照明系统研究 何晶(89)
基于利益链合作模式的抗生素耐药性控制模型 向仕兵等(91)

* 功能载体创新 *

- 几何图形“圆”在建筑设计中的运用分析 南月慧等(95)
隧道防水板超声波焊接在玉磨铁路中的应用 苏超(98)
第六感装置手势识别算法的研究 陈铸等(100)

数显半径测量仪自校方法及精度分析 倪一超 等(102)

基于 Cadna/A 软件的 500kV 变电站主变声源预测模型研究
..... 潘明九 等(104)

智能浴室管理系统的开发与设计 何淼 等(106)

高支模技术在新筑公交保养场保养车间的应用
..... 臧恒兰(108)

粉煤灰高强混凝土蠕变特性试验研究 倪兵兵 等(110)

深井矿山通风技术研究应用现状 许志发 等(112)

基于多传感器数据融合在家庭智能防盗系统中的应用
..... 赵娟 等(114)

四轮全向移动机器人转弯半径的研究 张皓(117)

深井矿山巷道贯通测量技术的实践研究 张燕燕(120)

大跨度框构桥顶进施工技术 田钢(122)

真空动力固结法在加固海域吹填土路基中的应用
..... 王俊伟(124)

钻孔灌注桩沉渣厚度施工控制探讨 陈铮(127)

刚度对协调加载系统 PID 参数的影响 高尚 等(129)

太原南站行包地道的施工组织应用 张晋平(131)

陈涛坪渡槽预应力筋张拉顺序的仿真分析及优化
..... 赵家成 等(134)

悬辊工艺圆管涵干硬性混凝土的应用研究
..... 李峰 等(137)

大型商业广场改造工程消防设计要点 史建峰(139)

齿轮有限元分析中的前处理技术 张金瑶(141)

基于 UG 的凸轮机构运动分析仿真 夏雨露(143)

方格网法在南昌象湖清淤方量计算中的应用
..... 胡子全 等(145)

缓倾斜至倾斜薄矿床采矿方法探讨 蓝仕忠 等(147)

核电厂 DVN 系统检修窗口优化 郝景鹏(150)

既有线站场改造轨道施工技术 陈祥龙(152)

化学聚合物泥浆在地铁围护结构施工中的应用
..... 杜伟(154)

云南澜沧大黑山铅锌矿床地质与 S、Pb 同位素地球化学
特征研究 张仲亚 等(156)

安宁市尾矿库副坝加固设计 王晓东 等(160)

基于老年人视角的广州荔枝湾涌滨水空间设计研究
..... 唐思文 等(162)

隧道陡坡斜井仰拱混凝土施工技术 谷金明(165)

实验室信息管理系统在线缆检测实验室中的设计与探索
..... 章庆科(168)

公路桥梁养护管理存在的问题与解决措施 安永福(171)

地铁车站基坑内降水施工技术 程旭(173)

平潭海峡公铁两用大桥移动模架整体安装施工技术
..... 周琰(176)

沥青路面冷再生技术及应用 侯芳(179)

提高整体道床普通短轨枕螺栓扭矩合格率的途径及效果分析
..... 刘耀强(182)

基于 BIM 的全过程装饰装修管理模式及实践
..... 黄身勇 等(185)

*** 价值应用 ***

《桥梁工程试验与检测》在线开放课程建设初探
..... 李炳良 等(187)

高校实施“专职辅导员+兼职班主任”共同管理模式的探讨
..... 杜威 等(189)

慕课环境下虚拟实验室建设研究 刘萍萍 等(191)

独立学院静电场高斯定理教学 周挽平(193)

岩溶管道径流公式研究 谢杨 等(196)

《房屋构造与识图》与《建筑 CAD》课程内容改革探讨
..... 张苏东(199)

西南高校大学生微信使用研究 郝儒梁 等(201)

新时期陕西生态体育旅游发展的现状与对策研究
..... 赵冬刚 等(205)

高校毕业生就业质量综合评价方法及应用
..... 熊立新 等(207)

三种测风方法的原理及其比对 黄裕文(209)

非财会专业《财务会计》课程教学改革探究
..... 王璐茜(212)

技能大赛推进《建筑装饰工程制图与 CAD》课程改革
..... 尹晶(214)

高职院校交通土建专业群芙蓉工匠 3+2 培养模式探索
..... 龚静敏(216)

土地测绘在土地资源开发管理中的应用 杨志琴 等(218)

航空类专业实训基地校企协同管理可行性分析
..... 高会燕(220)

翻转课堂教学模式初探 李婧(222)

新形势下高校毕业生就业工作途径探析 孟兴林 等(223)

共享经济时代《财务管理》课程改革研究 颜赛燕(225)

*** 工业工程 ***

机载设备维修精细化管理影响因素及提升策略
..... 张建彬(227)

医疗设备制造企业精益生产模型研究 赵川(230)

*** 理论综述 ***

组织内部上级与下属信任的研究内容综述 乔蓓 等(233)

拖线阵声纳探测技术研究现状及发展趋势 徐雅倩 等(237)

*** 综合 ***

基于区域产业的理化测试与质检技术专业产教深度融合研究
..... 王丽 等(241)

陕西地方应用型本科院校创新创业教育研究
..... 王景红 等(243)

高职高专护生社会责任感的现状及干预效果观察
..... 许家萍(245)

充分发挥佛教在社会治理中的重要作用 张博文 等(247)

高校大学生思想政治网格化精准教育模式的可行性初探
..... 李剑(249)

以“应用能力”为核心的特色应用型本科院校实践教学体系研究
..... 王骏飞 等(251)

“一带一路”对物流国际化的影响及人才需求分析研究
..... 宋爱华(254)

青海多民族文化背景下高校校园文化的内涵及特征
..... 戴延红 等(256)

论道家教育思想在当代学校德育工作中的价值
..... 程凡菲(258)

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.36 3.c

(Sum No.449)

Published in Mar. 28, 2017

Inscribed:

Yuan Baohua

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponsor:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezsobjb@163.com

Ads.Registration:

1301024D00032

Printed by:

Changling Printing House,Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 A Study on the Role of Yunnan's Characteristic Ethnic Culture in the Strategy of "Belt and Road" HUANG Wen-shu
- 5 Mechanism and Empirical Analysis on the Natural Inflation Rate LIU Hui
- 9 Exploration on the Rural Development Mode Construction under the Rural Operation TANG Yu-han
- 12 Research on the Current Situation and Countermeasures of Management Mode of Large-scale Construction Enterprise Groups in China
..... LIN Rong, *et al.*
- 14 Research on the Promoting Strategy of New Energy Automobile Market in Jiangsu Province Based on SWOT Model
..... LI Yang, *et al.*
- 17 On Business Tax to Value-added Tax in Anhui Province YANG Da-wei
- 19 Study on the Performance Audit of Fixed Assets of Commercial Banks LI Shuo, *et al.*
- 21 Application of "6T" Practice Management in College Catering Management ZHANG Zhi-xin, *et al.*
- 24 On Safety Management of Beam Erection across Existing Railway LIANG Zhong
- 26 Cost Control of Municipal Road Engineering Test LI Xin-yi
- 28 On the Status Analysis of West NWFP Cities "1+1+1" Classified Diagnosis and Treatment Pattern
..... ZHANG Liang-quan, *et al.*
- 31 Discussion on Risk Identification and Preventive Measures for Investor in BT Project LIU Dan
- 33 Case Analysis of Secondary Operation of A Metro Project XI Zheng-ping
- 35 The Research of Vanke Group's Enterprise Valuation Based on Income Approach ZHAO Xia, *et al.*
- 38 Research on Human Error Identification Based on Job Characteristics in Electronic Manufacturing Industry ZHAO Feng-na, *et al.*
- 40 Investigation and Thinking on the Development of Aquatic Industry in Xingwen County ZHAI Xiao-min
- 42 Research on the Basic Skill Evaluation Index Model of PMO Manager in Construction Enterprise SU Lin, *et al.*
- 44 New Changes in International Food Situation and China's Countermeasures CHEN Hui-ling, *et al.*
- 47 Discussion on the Key Checking Items of Flat Push Inspection and Acceptance of New Line Electrified Railway WEN Tao
- 49 Discussion on Information Security in "Internet + Medical Care" LI Lu, *et al.*
- 51 A Measure Analysis of High-speed Railway Influence on Economic Development in Guiyang City XIAO Yuan-fei, *et al.*
- 53 Analysis of Real Estate Investment Trusts (REITs) Distribution Model and Dilemma in China SHI Fu
- 56 Research on Classification and Selection Criteria of the Application of Workflow Technology in Enterprises
..... SHANGGUAN Lin-lin, *et al.*
- 59 The Modified Shapley Value Method for PPP Project Profit Allocation WANG Ping
- 61 Research on Cross-border Electronic Business Profit Model of Tianjin Dongjiang Free Trade Port Area NAN Wei, *et al.*
- 64 Study on Transportation Planning under the Concept of Green Transportation QIAN Jun-jie

66 Analysis of Green Building Technology Evaluation Based on AHP HOU Wen-li

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

69 Research on the Construction of Intelligent Integrated Control System for Electric Power Industry WANG Zhen-qian
73 An Analytical Study about Cross-border Electricity Supplier Import Model of China's Bonded Area LI Cui, *et al.*
76 Study on the Construction of Broadcast Media Production Service System Based on Cloud HAN Fei
79 Research on Coordination of Three-echelon Supply Chain Based on Game Theory under Uncertainty of Demand and Output
..... ZHOU Rong-hu
84 Construction of County Level Digital Geographic Information Public Platform Based on Open Source Technology FANG Dan, *et al.*
86 Research on Information Sharing and Security in Supply Chain Management YAO Wei
89 Research on Intelligent Building Lighting System Based on the DDC Control HE Jing
91 Control Model of Antibiotic Resistance Based on the Cooperation Pattern of Interest Chain XIANG Shi-bing, *et al.*

FUNCTION CARRIER INNOVATION

95 Analysis on the Application of Geometric Figure "Circle" in Architectural Design NAN Yue-hui, *et al.*
98 The Application of Ultrasonic Welding of Tunnel Waterproof Board in the Yuxi-Mohan Railway SU Chao
100 Research on Gesture Recognition Algorithm of Sixth Sense Device CHEN Zhu, *et al.*
102 Self-calibration Method and Accuracy Analysis of Digital Display Radius Measuring Instrument NI Yi-chao, *et al.*
104 The Prediction Model of the Main Transformer Noise of 500kV Transformer Substation by the Software of Cadna/A
..... PAN Ming-jiu, *et al.*
106 Development and Design of Intelligent Bathroom Management System HE Miao, *et al.*
108 The Application of High Formwork Technology in Newly Built Public Transport Maintenance Workshop ZANG Heng-lan
110 Experimental Study on Creep Characteristics of High Strength Fly Ash Concrete NI Bing-bing, *et al.*
112 Research and Application of Ventilation Technology in Deep Mine XU Zhi-fa, *et al.*
114 Application of Home Anti-theft Alarm System Based on Multi-sensor Data Fusion ZHAO Juan, *et al.*
117 Research on Turning Radius of Four-wheel Omnidirectional Mobile ZHANG Hao
120 Study on the Technology of Holing Through Survey in Deep Mine ZHANG Yan-yan
122 Jacking Construction Technology of Large-span Frame Bridge TIAN Gang
124 Application of Vacuum Dynamic Consolidation Method in Dredger Fill Subgrade WANG Jun-wei
127 Discussion on Construction Control of Bored Piles of Sediment Thickness CHEN Zheng
129 The Influence of Stiffness on the PID Parameters of the Coordinated Loading System GAO Shang, *et al.*
131 Application of the Construction Organization of the Tunnel for Luggage and Parcel in Taiyuan South Station ZHANG Jin-ping
134 Simulation Analysis and Optimization of the Prestressed Tensioning Sequence of Chentangping Aqueduct ZHAO Jia-cheng, *et al.*
137 Study on the Application of Dry Hard Concrete in Suspension Roll Process Pipe Culvert LI Feng, *et al.*
139 Key Points of Fire Protection Design for the Renovation Project of Large Commercial Plaza SHI Jian-feng
141 FEA's Preprocessing Technology of Gear ZHANG Jin-yao
143 Movement Analysis and Simulation of Cam Mechanism Based on UG XIA Yu-lu
145 Application of Grid Method in the Dredging of Volume Calculation of Xianghu in Nanchang HU Zi-quan, *et al.*
147 Discussion on Mining Method for the Low-angle Dip to Dip Thin Ore Bodies LAN Shi-zhong, *et al.*
150 Optimization of Maintenance Window for DVN System in Nuclear Power Plant HAO Jing-peng
152 Technology of Track Reconstruction of Existing Railway Station CHEN Xiang-long
154 Application of Chemical Polymer Mud in the Construction of Metro Envelope DU Wei
156 Research of Daheishan Pb-Zn Mineral Deposit Geological Characteristics and S, Pb Isotope Geochemical Characteristics in
Lancang, Yunnan ZHANG Zhong-ya, *et al.*
160 Reinforcement Design of the Auxiliary Dam of Tailings Reservoir in Anning City WANG Xiao-dong, *et al.*
162 Study on Waterfront Space Design of Lizhiwan in Guangzhou in the View of the Elderly TANG Si-wen, *et al.*
165 Concrete Construction Technology of Steep Inclined Arch Tunnel GU Jin-ming
168 Design and Exploration of Laboratory Information Management System Based on Wire and Cable Testing Laboratory
..... ZHANG Qing-ke
171 Existing Problems and Solutions in Highway and Bridge Maintenance Management AN Yong-fu
173 Construction Technology of Dewatering in Foundation Pit of Subway Station CHENG Xu
176 Construction Technology for Overall Installation of Move Support System of the Combined Highway and Railway Bridge in
Pingtan Strait ZHOU Yan

- 179 Cold Recycling Technology of Asphalt Pavement and Its Application HOU Fang
 182 Approach and Effect Analysis for Improving the Qualified Rate of Bolt Torque of the Ordinary Short Sleepers LIU Yao-qiang
 185 Management Mode and Practice of the Whole-process Decoration Based on BIM HUANG Shen-yong, *et al.*

VALUE APPLICATION

- 187 Preliminary Study on the Construction of Open Online Course of Bridge Engineering Test and Detection LI Bing-liang, *et al.*
 189 Discussion on the Implementation of the Joint Management Mode of "Full-time Counselor + Part-time Teacher" in
 Colleges and Universities DU Wei, *et al.*
 191 Research on the Construction of Virtual Laboratory under MOOC Environment LIU Ping-ping, *et al.*
 193 The Instruction of Gauss Theorem of Electrostatic Field in the Independent College ZHOU Wan-ping
 196 The Research about the Runoff Formula of Karst Conduits XIE Yang, *et al.*
 199 Discussion on the Reform of Curriculum Content of Building Structure and Drawing Recognition and Architecture CAD
 ZHANG Su-dong
 201 Research on the Use of WeChat in Southwest College Students HAO Ru-liang, *et al.*
 205 Research on the Present Situation and Countermeasures of Ecological Sports Tourism Development in Shaanxi in the New Period
 ZHAO Dong-gang, *et al.*
 207 Comprehensive Evaluation Method for Employment Quality of College Graduates and Its Application XIONG Li-xin, *et al.*
 209 The Principle and Comparison of the Three Methods of Wind Measurement HUANG Yu-wen
 212 Research on the Teaching Reform of Financial Accounting for Non-accounting Major WANG Lu-qian
 214 The Exploration to Push Forward the Reform of Higher Vocational Curriculum "Architectural Engineering Drawing and CAD"
 Based on the Vocational Skills Competition YIN Jing
 216 Exploration on the 3+2 Training Mode of Furong Craftsmen of Traffic and Civil Engineering in Higher Vocational Colleges
 GONG Jing-min
 218 Application of Land Surveying and Mapping in Land Resources Development and Management YANG Zhi-qin, *et al.*
 220 Analysis on the Feasibility of School-Enterprise Collaborative Management in Aviation Training Base GAO Hui-yan
 222 Research on Teaching Mode of "Inverted Classroom" LI Jing
 223 On the Way of Employment of College Graduates under the New Situation MENG Xing-lin, *et al.*
 225 Research on the Reform of Financial Management Course in the Era of Sharing Economy YAN Sai-yan

IE

- 227 The Study on Influencing Factors of Airborne Equipment Maintenance's Fine Management and Promotion Strategy
 ZHANG Jian-bin
 230 Study on Lean Production Model of Medical Equipment Manufacturing Enterprise ZHAO Chuan

THEORETICAL REVIEW

- 233 A Review of the Research on the Superior-Subordinate Trust within the Organization QIAO Bei, *et al.*
 237 Current Status and Development Trend of Detection Technology of Towed Linear Array Sonar XU Ya-qian, *et al.*

COMPREHENSION

- 241 Research on Combination of Industry and Education in the Specialty of Physical Testing and Quality Control Technology Based on
 Regional Industry WANG Li, *et al.*
 243 Educational Research on Innovation and Entrepreneurship of Local Applied Undergraduate Colleges in Shaanxi
 WANG Jing-hong, *et al.*
 245 The Survey of Current Situation of the Social Responsibility of Nursing Students and the Effect of Intervention in Vocational and
 Technical College XU Jia-ping
 247 Giving Full Play to the Important Role of Buddhism in Social Governance ZHANG Bo-wen, *et al.*
 249 On the Feasibility of College Students' Ideological and Political Precision Education Based on Grid Management LI Jian
 251 Research on Practical Teaching System of Application-oriented Undergraduate Universities with "Application Ability" as the Core
 WANG Jun-fei, *et al.*
 254 Research on the Influence of "The Belt and Road" on Logistics Internationalization and Talent Demand Analysis SONG Ai-hua
 256 The Connotation and Characteristics of Campus Culture in Colleges and Universities under the Background of Qinghai Multi-national
 Culture DAI Yan-hong, *et al.*
 258 Research on Value of Taoism Educational Ideology in Modern Moral Education of Colleges CHENG Fan-fei